
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ KOMISE

Termín: 20.3.2024
Místo: zasedací místnost ÚMČ Brno-Líšeň

Přítomní členové:
RNDr. Josef Novák, Markéta H rdá,, Bc. Alena Pokorná, Hana Sosíková, Mgr. Bc. Tomáš Anderle, MBA, LL.M., 
Ing. Bronislav Horák, Mgr. Tomáš Jager, Mgr. Dalibor Leviček, MBA

Nepřítomní členové: Iveta Kolářová

Hosté: p. místostarostka Mgr. Alena Stejskalová - omluvena

Program:
1. Zahájení a schválení programu, prezenční listina
2. Zhodnocení návštěvy a prohlídky ZŠ Holzova
3. Přijímací řízení na SŠ a ZŠ (zápis do 1. ročníku)
4. Ocenění pedagogických pracovníků u příležitosti Dne učitelů -  OŠML MMB -  11.4.2024
5. Diskuze -  rozpočty škol a školských zařízení -  NPP (Dohodovací řízení)
6. Závěr

Ad 1. Zahájení a schválení programu, prezenční listina 
Schůzi zahájil a řídil předseda komise Josef Novák. 
Hlasování o schválení programu: přítomno: 8 pro: 8

Ad 2. Zhodnocení návštěvy a prohlídky ZŠ Holzova
Přítomní členové komise se na základě informací a prohlídky školy vyjadřovali o ZŠ Holzova velmi pochvalně, 
především nás zaujala historie školy včetně budovy Pohankova.
Členové komise ocenili různorodou nabídku pro žáky školního věku (včetně plavání ve vlastním bazénu), kvalitní 
pedagogický proces, personální, finanční a materiální zajištění provozu školy.
Byli spokojeni se všemi informacemi, které jim podal ředitel školy Mgr. Stanislav Holubář.

Ad 3. Přijímací řízení na SŠ a ZŠ (zápisy do 1. ročníku)
Přijímací řízení na SŠ -  probíhala diskuse k digitálnímu způsobu přihlašování žáků do přijímacího řízení na SŠ.
Pan ředitel Anderle seznámil členy komise s průběhem přihlašování do DiPSy a s některými nedostatky, se kterými 
se SŠ potýkají.
Většinově panuje spokojenost, je třeba ještě některé technické věci v systému DiPSy dotáhnout k preciznímu 
zpracování podávaných přihlášek.
Základní školy byly pochváleny za vstřícnou komunikaci a případnou pomoc rodičům s přihláškami na SŠ.
Přijímací řízení na ZŠ -pan ředitel Novák seznámil členy komise s počty žáků ve městě Brně a v MČ Brno-Líšeň, 
kteří by měli přijít k zápisu a s počty volných míst na jednotlivých školách.
Poté probíhala diskuse ohledně zápisů do 1. ročníku ZŠ nejen na základních školách v Líšni.

Ad 4. Ocenění pedagogických pracovníků u příležitosti Dne učitelů -  OŠML MMB -11.4 .2024
Návrhy na ocenění pedagogických pracovníků u příležitosti Dne učitelů poslaly v Líšni po domluvě se zřizovatelem 
na OŠML MMB jednotlivé školy.



Ad 5. Diskuse
Diskuse probíhala průběžně ke všem bodům programu. 
Zvláštním tématem byly rozpočty škol s ohledem na NPP.

Ad 6. Závěr
Jednání bylo ukončeno v 18.30 hodin.
Příští schůze je naplánována na 17.4.2024 -15.00 v LMŠ Mariánka (na konci ulice Samoty).

Zapsal: RNDr. Josef Novák

PREZENČNÍ LISTINA JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ KOMISE RADY MČ Brno-Líšeň -  20.3.2024

Titul Jméno Příjmení Podpis

RNDr. Josef Novák

Markéta Hrdá

Iveta Kolářová omluvena

Alena Pokorná

Hana Sosíková

Mgr. Bc. MBA LL.M. Tomáš Anderle

Ing. Bronislav Horák

Mgr. Tomáš Jager

Mgr. MBA Dalibor Leviček

HOSTÉ

Titul Jméno Příjmení Podpis

Mgr. Alena Stejskalová omluvena


